
MSU årsberetning 2023 

 

Gået der gik MSU. 
 
Vi har set en stigning i antallet, af spillere, hvilket vi er glade for, faktisk er antallet fordoblet 
indenfor 2 år, men det gør ikke vi skal læne os tilbage, modsat synes jeg vi skal fortsætte 
med at lave tilbud vores medlemmer kan benytte, mere herom senere. 
 
Træning, vi fik desværre ikke besøg af Anders Junker i efteråret, men der var 
efterspørgsel efter det. Vi er i gang med at planlægge en ny dato med Anders.  
 

Senior aften - var en stor succes, selvom der var stor skepsis blandt motionisterne, så 
viste det sig at det var rigtige mennesker, som var sjove, hyggelige og var engageret i 
badminton, præcis som motionsspillerne. Det er klart der er niveauforskel, det skal der 
være, men evalueringen, viser stor begejstring blandt motionisterne, samt efterspørgsel for 
en gentagelse - er allerede planlagt til torsdag d 7 marts.  
 
Det viser sig at motionisterne er stabile, og ønsker at spille i ferie, helligdage og sågar 
sommerferien, vi prøvede at spille en dag om ugen sidste sommerferie, vi undersøger 
stemningen for i år, sidst var der 16 hver gang.  
Det gør også at jeg skal være opmærksom og få booket alle ferie og andre “fridage” ind i 
Magion - øvelse gør mester.  
 
BP cup, var en KÆMPE, succes, ny rekord for antal klubber og antal spillere, det var fedt, 
og vi ser frem til BP CUP 2025. 
 
Rullepølsetuneringen, er noget vi arbejder på at få op og stå igen, altså at vi tunere rundt 
blandt nogle klubber og spiller en søndag. Lidt som vores motionsdag, hvor vi var tilmeldt 
over 20 spillere.  
 
Vores største udfordring lige nu, er at vi kun er 3-4 damer, på forskelligt niveau. Det gør at 
man ikke kan blande hold, og de samme tit spillere mod hinanden, jeg vil forsøge gennem 
Facebook at få flere damer til. 
 
Med venlig hilsen 
 
Mark Lindberg  
Formand, MSU.  
 


